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NIJVERDAL - Erik Heuver wil voetbalclub De Zweef verder professionaliseren. 
De nieuwe voorzitter wil hiertoe de structuur van de hele vereniging tegen het licht houden. Het is zijn 
bedoeling de bestuurstaken opnieuw te verdelen, vaste aanspreekpunten te creëren, doelstellingen 
nader te formuleren en met alle geledingen binnen de club regelmatig het gevoerde beleid te evalueren. 
"We willen niet alleen de leukste vereniging zijn, maar ook de beste", zei de nieuwe preses in zijn eerste 
speech tijdens de jaarvergadering van De Zweef. 
 
Het nieuwe bestuur wil de financiële situatie van de club verbeteren door bestaande leningen vervroegd 
af te lossen en te zoeken naar extra inkomsten. Volgens scheidend voorzitter Jan-Pieter van Vree 
moeten die inkomsten vooral worden gevonden buiten de huidige sponsoren. 
 
Heuver vindt dat het kader binnen de club beter moet worden opgeleid en dat ook bij de jeugdteams 
professionele begeleiding moet komen. Zijn heldere boodschap voor de bijna driehonderd vrijwilligers bij 
de club is dat vrijwillig niet vrijblijvend betekent. Ook deze mensen moeten hun verantwoording nemen 
en niet de kantjes eraf lopen. 
 
Van Vree adviseerde zijn opvolger alert te blijven op allerlei ontwikkelingen binnen de sport zoals de 
eventuele fusie van Sv. Nijverdal en SV. De Eversberg, opstellen van een gemeentelijke visie voor 
sportpark Gagelman en omgeving, mogelijke bezuinigingen op de sport, groei van het zaterdagvoetbal 
en het behoud van de jeugd. Van Vree vindt dat het eerste elftal minimaal in de tweede klasse moet 
spelen en het tweede zich moet handhaven in de reserve hoofdklasse. Heuver kondigde nog aan dat het 
eerste in 2010, in het kader van het 90-jarig bestaan, een wedstrijd tegen FC Twente speelt.  
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